

Good bye girls!

Nachdem die Sharx die Goldmedaille beim Europacup gewonnen haben, mussten sich ein paar Spielerinnen vom Team verabschieden. Dani Spaulding flog noch gleich von Mailand zurück in die USA. Ebenso fuhr Sarka Koprivova von Italien direkt nach Hause nach Prag. Von Stacie Townsend und Moe Wood konnten sich die Teamkolleginnen bei einem Kebab in Hard und einem Eis am Bodensee verabschieden.

Vielen Dank an die Mädels für großartige Teamarbeit, Zusammenhalt, wunderschöne Stunden und ein unvergessliches Erlebnis!



After the Sharx finished at the European Cup winning a gold medal, some of the Sharx players left the team to go back home. The Sharx had to say good bye to Dani Spaulding right at the airport in Milan. Also Sarka Koprivova went back to Praha after the Sharx returned from Italy. At least there was some time to go to eat Kebab and an icecream at the lake with Stacie Townsend and Moe Wood.

Thank you to the girls for great teamwork, an amazing time and an unforgettable experience! All the best to you!